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Onsdag den 9. december 2020 

kl. 19.00 – 21.00 

Uffe og jeg har sat denne dagsorden sammen. 

Vi forventer det bliver et kort møde med 10 deltagere. 

Julemaden har vi udsat til Finn igen er tilbage. 

Hilsen Ole 

Referat 
 

Fraværende: Kristian, elever 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Godkendt. 

2. Nyt fra eleverne. 
 

Ikke til stede. 

3. Status på Personalesituationen 
 

Finn sygemeldte i efterårsferien.  
Lene sygemeldte sig i uge 45. 
Forvaltningen har været 
understøttende lige fra start. 
Linette, pædagogisk konsulent, 
bliver tilknyttet. Dorte Ankerstjerne 
bliver koordinator på fuld tid. Mette 
Sand overtager sfo’en. 
23/11 bliver Ole Larsen konstitueret 
leder og Karina Thastum bliver 
konstitueret afdelingsleder. 
Kirsten Bøjer har overtaget Ole 
Larsens skema. 
Kristoffer Thorup overtager dele af 
Karinas skema. 
I nedlukning af Nordjylland blev der 
ansat corona-medarbejdere i SI’en. 
Lene Hare er fortsat sygemeldt.  
 

4. Status på Coronasituationen 
 

Nedlukningen af Nordjylland gav nye 
udfordringer. 
Der blev ansat 8-9 ekstra i 
vuggestuen og børnehaven. 
Eleverne er inddelt i zoner i 
frikvarterene, det fastholder vi indtil 
videre.  
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SFO’en er i klasselokalerne foreløbig 
indtil jul. 
Indtil videre er ingen børn eller 
personale i Nørhalne skole/SI testet 
positive. 
 

5.  Status på Byggeriet 
 

Nedbrydningen af de gamle 
bygninger er i gang. 
Det er en udfordring mht. parkering.  
Der er sendt en bekymring fra 
beboerne ang. trafikken på 
Sandagervej. 
Forældrene er opfordret til at 
parkere med hensyn både på 
Sandagervej og på 
personaleparkeringen. 
Bestyrelsen appellerer til at 
forældrene passer godt på, hvor de 
parkerer henne. 
 
Der har været afholdt byggemøde 
omkring gulv, loft, udluftning, 
containerplacering og vinduer.  
Der er blevet lyttet til 
bekymringerne ang. udluftning. 
Personalet har været inddraget i 
hvilke farver, der skal være på 
gulvene og de har valgt, at der ikke 
skal være stærke farver og der 
kommer markeringsfelter i to 
nuancer. 
Der kommer indgangsdør med højt 
håndtag.  
Der kommer gummimåtter på 
adgangsstien. 

6.   Opfølgning på budget Økonomiafdelingen og Britta har 
hjulpet Ole med at forstå 
økonomien. 
Finn har overtaget tilsynet med 
økonomien hjemmefra. 
Forventet resultat for skolen er et 
lille underskud 
Forventet resultat for SI’en er 
overskud.  
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7. Orientering ved : 
a. Formanden – 
b. Ledelsen     
c. andre 

 
 

Ingen havde noget orientering. 
 
 

8. Evt. 
 

Der er fokus på trivselsarbejdet med 
positive tilbagemeldinger fra 
forældrene. 
Der er fokus på både børn og 
personales trivsel på Nørhalne skole 
og SI.  
 
 

9. Pkt. til næste møde 10/2 2021 Forældrearrangement 27/5 2021 
Nyt navn/Logo 
 

 

 


